
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-04-22, § 6 

 

 Tid Torsdagen den 22 april 2010 kl 16.30 – 16.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 3 maj  2010 

 
 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Göran Kindvall (M)  

Ulf Fridebäck (FP)   

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Per Hallberg (M)  

Anette Hellström (M)  

Burhan Yildiz (FP)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C)  

Maria Östberg Svanelind (S) tjänstgörande 

Bo Holmberg (S) tjänstgörande 

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Förhinder har anmälts av: ledamöterna Kenneth Nilsson (S) och Jari Visshed (S) samt 

  ersättarna Sebastian Carlsson (M) och Anders Alvebäck (M). 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektören Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra 

Nieto, Eva Olsson, Olle Cyrén, Åsa Wigfeldt och Monica Almquist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 6 

Anmälan av ekonomisk uppföljning mars 2010 
Dnr E2010-112-00302 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden lägger anmäld redovisning av ekonomisk uppföljning för mars 

2010 till handlingarna. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 9 april 2010. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m.fl. (S) enligt 

följande: 

 

 Vi kan konstatera att nämnden har nått nästan hela försäljningsbetinget på bara 

 tre månader. Nämnden har tidigare fått kritik från stadens revisorer när det gäller 

 att följa de beslut som har fattats i budgeten. Detta har även gällt uppföljningen 

 av försäljningsbeting. Vi konstaterar att det finns ingen anledning att sälja mark 

 under resten av året. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


